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                                      Zápisnica 

   z Plenárneho zasadnutia Rodičovského združenia  pri ZŠ 
v Spišskom Štvrtku, dňa 02.10.2017,  v jedálni ZŠ 

Program: 

1/ Otvorenie , privítanie – p. riaditeľka Ľ. Barlová 

2/ Správa o výsledkoch školy v šk.roku 2016/2017 a cieľov na školský   
rok 2017/2018 

3/  Návrh nových pravidiel pre vozenie detí do školy autom, p.r. Barlová 

4/ Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ pre šk. rok 2017/2018 

5/ Správa o hospodárení OZ ZRPŠ za šk. rok 2016/2017 – p. Borský 

6/ Schválenie rod. príspevku na šk. rok 2017/2018 

7/ Záver plenárneho zasadnutia 

8/ Stretnutie zástupcov jednotlivých tried OZ ZRPŠ 

 

K bodu 2:  Správa o výsledkoch... 

- p. riaditeľka Ľ. Barlová zrekapitulovala výsledky školy za 
predchádzajúci šk. rok ´16 -´17, 

- a predstavila ciele na tento šk. rok ´17 -´18, kt. sú hlavne činnosť 
ZUŠ, CVČ na škole a pokračovanie v projektoch z min.šk.r., 

- Kompletná prezentácia – pozri .pdf dokument Prezentacia ZRPŠ 
plenarka _10.1017. 

K bodu 3: Návrh nových ... 

- p. riaditeľka Ľ. Barlová poprosila prítomných rodičov o ústretovosť 
pri vození/parkovaní svojich detí do školy autom. 

- Nakoľko situácia v rannej „špičke“ (od 7:30 do 8:00hod) je 
z hľadiska bezpečnosti detí prichádzajúcich do školy peši už 
neakceptovateľná, bol zo strany vedenia návrh, aby autá 
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nevchádzali na komunikáciu pod „ústavom“ a využívali parkoviská 
v centre obce (JEDNOTA, pri požiarnikoch, pri fare...) –pozri 
situáciu v prezentácii na str.12 

- Na dotknutých PRECHODOCH cez hlavnú cestu  budú v tom čase 
dohliadať na bezpečnosť pracovníci obecného úradu 

- Tento model bude „testovaný“ v mesiaci OKTÓBER, a výsledok 
bude následne komunikovaný rodičom, vedením ZŠ. 
 

K bodu 4:  Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ... 

- Po návrhu a odporúčaní p. riaditeľky Ľ. Barlovej, kt. vyplýva zo 
stanov OZ, prítomní členovia OZ jednohlasne schválili na šk.r.2017-
2018 predsedníctvo OZ ZRPŠ , opätovným predsedom sa stal 
verejným hlasovaním prítomných rodičov Ing. Vladimír Borský 
a podpredsedom Zuzana Grešová, 

- Prezenčná listina prítomných – pozri .pdf dokument 
Prezencka_plenarka_021017. 

 

K bodu 5:  Správa o hospodárení... 

- Predseda OZ p. Borský oboznámil prítomných rodičov 
s hospodárením združenia za min. šk. rok ´16 -´17 - pozri .pdf 
dokument  Príjmy_a_výdaje_ZRPŠ_za_šk._rok_2016-2017  
a predstavil plány OZ pre nadchádzajúci šk. rok ´17 -´18, 

- Tak ako po minulé šk.r., aj tentoraz bude OZ podporovať 
talentované a šikovné deti, kt. reprezentujú školu na 
vedomostných al. športových súťažiach, 

- Zároveň boli prezentované príjmy OZ z výberu 2% z daní, kt. za 
min. šk.r. predstavovali sumu 538,61-€. 

- V priebehu ďalších stretnutí zástupcov tried bude prebiehať 
diskusia ohľadom organizovania celoškolskej akcie, kt. bude 
hradená z daných prostriedkov. 
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K bodu 6: Schválenie rod. príspevku.... 

- Na školský rok 2017/2018 bol na plenárnom zasadnutí navrhnutý 
a jeho členmi aj následne schválený rodičovský príspevok vo výške  
12,-€ na žiaka, 

- Tento príspevok je potrebné uhradiť v hotovosti jednotlivým 
triednym učiteľom, najneskôr však do 30.11.2017. 

 

K bodu8 : Stretnutie zástupcov... 

- Po triednych rod. združeniach sa v jedálni ZŠ konalo 1. zasadnutie 
OZ ZRPŠ v šk. roku 2016-2017, za prítomnosti novozvolených 
zástupcov jednotlivých tried –prezenčná listina pozri dokument .pdf 
Prezencka_zast tried_021017, 

- Na začiatku stretnutia p.r. Barlová predniesla plán akcií na šk.r. 
2017-2018, na kt. by sa malo podielať FINANČNE aj OZ ZRPŠ 

- Prítomní členovia opätovne a jednohlasne zvolili za tajomníka OZ p. 
Kukurovú a ekonómkou ostala p. Bajtošová, 

- Hlasovaním boli opätovne zvolení aj členovia revíznej komisie, 
predsedom sa stal p. Petrovič a členmi p.Porembová  a p. Šveda 

- Záverom predseda p. Borský poďakoval prítomným za účasť, s tým 
že ďalšie stretnutie bude oznámené zástupcom tried 
prostredníctvom SMS od tajomníčky OZ p. Kukurovej. 


